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Śmieci nie zdrożeją w 2024 roku

W dniu dzisiejszym podpisałem umowę z firmą FB Serwis, która wygrała przetarg
na kolejny rok odbioru i wywozu odpadów komunalnych z naszej gminy na rok 2024.
Chcę poinformować wszystkich mieszkańców, że opłata za wywóz śmieci na kolejny
rok nie wzrośnie. Jednocześnie, chcę podziękować mieszkańcom za segregację
śmieci, ponieważ robią to Państwo bardzo solidnie co przełożyło się na utrzymanie
dotychczasowej ceny za wywóz odpadów komunalnych z naszej gminy.
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